



Venezuela eta Kubaren inguruko manipulazio mediatikoari aurre egiteko estrategien inguruan eztabaidatzen dugu? Hurrengo asteartean, Donostin, Cubainformación eta La Araña Feministarekin (Venezuela) hitzegingo dugu.

Nolako luzeera izango luekete egunkari eta albistegiek, Honduras eta Argentinaz hitzegiteko, Kubaz eta Venezuelaz aritzeko erabiltzen duten espazio bera erabiliko balute? Komunikabideek (eta hauen atzean dauden enpresek) erabikten dute zer den edo zer ez den albiste. Nahi dutena ezabatzen dute, garrantzitsuak ez diren eztabaidak sustatzen dituzte eta errealtitatea desitxuratzen dute muturreraino.

Urte hauetan Venezuelaren kontrako benetako intoxikazio mediatiko bat bizi izan dugu, Kubaren kontra emandakoaren patroi berdinak jarraitu duena. Nola egin diote aurre komunikabide alternatibo eta herri-mugimenduek? Informazioa transmititzen, analisiak egiten, konpartitzen eta eztabaidatzen jakin dugu? Hobetu dezakegu?

Hurrengo asteartean, hilak 24, honen inguruan eztabaidatu ahal izango dugu [Gioconda Mota](#) r ekin, La Araña Feministako (Venezuela) koordinazio nazionaleko eta talde editorialaren kidea, eta José Manzanedarekin, Euskadi – Cubako komunikabideen arduraduna eta [Cubainformación](#) koordinatzailea.

Hitzaldia Egia Kultur Etxean (Donosti) izango da, urriaren 24an, 19:00etatik 21:00tara. Ekintza doan da eta ez da aldez aurretik izena eman behar.

Kontaktatzeko: 618172037

parte-hartu@pazcondignidad.org

info@revistapueblos.org

<http://www.revistapueblos.org/>

¿Cómo enfrentar la manipulación mediática sobre Venezuela y Cuba? Cubainformación y La Araña Feminista, Donostia 24 de octubre

Paz con Dignidad - Cubainformación.- ¿Cómo serían de largos los periódicos y los telediarios si dedicasesen el mismo espacio a hablar de Honduras o Argentina, por ejemplo, que de Cuba y Venezuela? Los medios (los conglomerados de empresas que hay detrás de los medios) eligen lo que es noticia y lo que no. Eliminan lo que quieren, avivan cuestiones que ni tan siquiera son trascendentales y deforman la realidad hasta extremos increíbles.

Estos años hemos vivido una verdadera intoxicación mediática con respecto a Venezuela, con patrones muy similares a la llevada a cabo con Cuba. ¿Cómo se han enfrentado a ello los medios alternativos y las organizaciones de solidaridad? ¿Hemos sabido transmitir información, realizar análisis, compartir y debatir? ¿Podemos mejorar?

El próximo martes podremos debatir en Donosti acerca de estas cuestiones con [Gioconda Mota](#), de la coordinación nacional y equipo editorial de La Araña Feminista (Venezuela), y José Manzaneda, responsable de Medios de Comunicación de Euskadi-Cuba y coordinador de [Cubainformación](#).

Esta charla-debate se celebrará en Egia Kultur Etxea (Donostia) el 24 de octubre de 19:00 a 21:00 horas. No es necesario inscribirse.

PARA CONTACTAR: 618172037

parte-hartu@pazcondignidad.org

info@revistapueblos.org

<http://www.revistapueblos.org/>

